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Pääkaupunkiseudun yhteistyöryhmä 2.5.2018

Kokousaika 2.5.2018 klo 18.00 -19:02

Kokouspaikka Helsingin kaupungintalo, Kaupunginhallituksen istuntosali

Läsnä

Helsinki Pormestari Jan Vapaavuori
Apulaispormestari Pia Pakarinen
Apulaispormestari Sanna Vesikansa
Kansliapäällikkö Sami Sarvilinna
Kaupunginsihteeri Anja Vallittu
Erityissuunnittelija Riikka Henriksson

Espoo Kaupunginhallituksen I varapuheenjohtaja Tiina Elo
Kaupunginhallituksen II varapuheenjohtaja Maria Guzenina
Kaupunginjohtaja Jukka Mäkelä

Vantaa Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Sari Multala
Kaupunginvaltuuston puheenjohtaja Antti Lindtman
Kaupunginhallituksen II varapuheenjohtaja Timo Juurikkala
Kaupunginjohtaja Ritva Viljanen
Kehittämisjohtaja Tarja Lumijärvi

Kauniainen Kaupunginhallituksen puheenjohtaja Veronica Rehn-Kivi
Kaupunginjohtaja Christoffer Masar

Puheenjohtaja Jan Vapaavuori

Sihteeri Anja Vallittu



Pääkaupunkiseudun yhteistyöryhmä Pöytäkirja 1/2018

2.5.2018

2

1
Pääkaupunkiseudun kaupunginvaltuustojen yhteiskokous

Helsingin, Espoon, Vantaan ja Kauniaisten kaupunginvaltuustojen yhteisko-
kous järjestetään toimitetun ennakkokutsun mukaisesti tiistaina 15.5.2018
Vantaalla Kulttuuritalo Martinuksessa. Yhteiskokouksessa on tarkoitus käsitel-
lä seudun yhteistä lausuntoa maakunta- ja sote-uudistuksesta.

Kokouksessa käsitellään ehdotusta yhteisestä lausunnosta sekä käydään läpi
yhteistyökokouksen ohjelmaehdotus, kokouksen menettelytavat ja muut käy-
tännön järjestelyt.

Päätös Yhteistyöryhmä sopi omalta osaltaan yhteisen ehdotuksen tekemisestä liit-
teestä ilmenevällä tavalla pääkaupunkiseudun kaupungeille sekä yhteisko-
kouksen ohjelmaan ja käytännön järjestelyihin liittyvistä asioista.

Todettiin pöytäkirjaan merkittäväksi Sari Multalan ilmoitus, että hän ei kan-
nata em. yhteistä ehdotusta lausunnoksi maakunta- ja sote-uudistuksesta.

2
Seuraavat kokoukset

Päätös Yhteistyöryhmä päätti perua 18.5.2018 pidettäväksi sovitun kokouksen.

Seuraava kokous pidetään perjantaina 17.8.2018 klo 14:00- 16:00, ellei il-
maannu erityisestä syystä tarvetta pitää kokous jo ennen kesätaukoa.

Anja Vallittu
sihteeri


